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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #4
Onsdag 5 februari 2025, 18:03
å E-huset, KTH, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice Ordförande Elinor Fligman öppnar mötet 18:10.

1.2 Val av mötesordförande

Filip Stenlund nominerar Elinor Fligman till mötesordförande. Elinor godtar
nomineringen.

Mötet väljer Elinor Fligman till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Elinor nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fredrik Carlberg nominerar Andreas Larsson till justeringsperson. Andreas
säger att han endast godtar om Rasmus Neuman också justerar protokollet.
Rasmus går med på Andreas krav.

Mötet väljer Andreas Larsson och Rasmus Neuman till justeringspersoner.

Filip föreslår att sätta justeringsdatum till två veckor fram i tiden.

Mötet väljer den 19 februari till justeringsdatum.

Justeras:

Andreas Larsson

1 Justeras:

Rasmus Neuman



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 5 februari 2025

1.5 Närvaro

Elinor Fligman
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Hannah Storch
Isabella Stillström
Maja Nuhic
Livia Dahl
Viktor Lundin
Andrea Söderberg
Max Ekstedt
Jonas Lazrak
Viktoria Elezovic
Williams Tsoi
Isak Axenrot Levin
Pooneh Ghaffari
Rasmus Neuman

Amanda Daae
Andreas Larsson
Armin Shafiei
Fredrik Carlberg

Vice Ordförande
Sekreterare
Kommunikationsansvarig,Fø F1

Ledamot med JML-ansvar2

Ledamot
Appendix
SNO3

PAS4

Ordförande Valberedningen
Fø F
Internationellt ansvarig
Ordförande NLG5

INO6

VINO7

Källarmästare i E-styret
QM8,Ledamot i KF9, MAL10

MULLE MECK11, MAL, KF-
suppleant
Studerandeskyddsombud
Webmaster
Revisor
Revisor

1.6 Försenad ankomst

Amanda Daae, Jonas Lazrak och Ester Schönborg har inte anlänt till mötet.

1.7 Adjungeringar

Amanda Daae anländer till mötet 18:14.

Mötet adjungerar Isak Axenrot Levin och Williams Tsoi med närvaro- och
yttranderätt.

1Mottagningsansvarig
2Jämställdhet, Mångfald och Lika villkor
3Studienämndsordförande
4Programansvarig Student
5Näringslivsgruppen
6Idrottsnämndsordförande
7Vice Idrottsnämndsordförande
8Qlubbmästare
9Kårfullmäktige

10Medteks Ansvariga för Lokal
11Fordonsansvarig
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1.8 Godkännande av dagordning

Viktor Lundin yrkar på att lägga till diskussionspunkten ”Misstroendeför-
klarings innebörd och implementering i stadgan”.

Filip förklarar att han har hittat att punkt 1.20 i THS12 stadgar reglerar
misstroendeförklaring, men att det är osäkert om skrivelsen även gäller sek-
tionen. Mötet kommer fram till att det är värt att diskutera frågan.

Mötet godkänner dagordningen med ändringsyrkandet.

2 Informationspunkter

2.1 SM #4 - Val SM

Elinor berättar att Val-SM kommer att ske den 25 mars och att alla i PNS
ska delta. Fredrik frågar Viktor när val kommer att utlysas. Viktor berättar
att valberedningen har planerat för att utlysa val innan valpuben den 20
februari.

Viktor informerar vidare att de vars poster ska väljas på Val-SM ska skicka
in postbeskrivningar till valberedningen senast den 10 februari.

2.2 Överlämningsdokument

Elinor säger att det kan vara bra att börja titta på överlämningsdokumenten
för sin post redan nu för att ha tid på sig att skriva dessa. Hon säger att
man kan titta tillbaka på sina gamla månadsuppdateringar när man skriver
dem. Elinor säger att det även kan vara bra att börja skriva på nämndernas
verksamhetsberättelser.

3 Uppdateringar & månadsuppdateringar

Elinor berättar att det är dags för ett varv runt bordet. Hon uppmanar
mötet att hålla det kort med aktuell information från nämnderna. Längre
utläggningar kan sparas till mötets rant session.

Andreas berättar att han mår bra men att han är lite små stressad då det
är mycket att göra. Han berättar att arbetet med hemsidan står ganska still,
vilket det gjort större delen av verksamhetsåret. Sedan sist har han justerat
ett PNS protokoll.

Nella Siitonen berättar att hon mår bra och att hon hållit på med allt möjligt.
Hon berättar att kommunikationsanvariges13 mejl äntligen fungerar igen.

12Tekniska Högskolans Studentkår
13Denna post har alldeles för långt namn.
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Nella informerar även om att hon och Filip har synkat sektionens Facebook-
och Instagramkonto, vilket gör att alla händelser även publiceras på Face-
book. ”Det är jättebra”, säger Fredrik. ”Din gamling.”, säger Elinor.14

Isabella Stillström meddelar att hon mår bra och att hon har försökt få ettan
att gå på så mycket som möjligt. Det har gått sisådär.

Hannah Storch meddelar att hon mår bra.15

Fredrik säger att han mår helt okej och att det är mycket som händer. Han
berättar att han gör de vanliga revisorgrejerna som att kolla bokföring och
hålla koll på styrelsen. På frågan om styrelsen sköter sig, svarar Fredrik ”Det
fungerar.”.

”Jag mår väl bra.”, säger Andrea Söderberg. Hon berättar att hon har varit
på en massa möten och att detta är det tredje bara idag. Alla möten gör
att hon inte hinner plugga, och eftersom Nella ska iväg till Thailand i flera
veckor tvingades hon till Tolvan i söndags för ett möte. Det var efter Minus
och var helt fruktansvärt, meddelar hon.

Armin säger att han mår bra och att det är för första gången på länge. Mö-
tesdeltagarna blir oroliga för Armins välmående men han försäkrar mötet
om att han är okej. Han berättar vidare att han inte gjort så mycket och
att Douglas Andersson sköter sig. Det blev däremot ingen bärs för Douglas
då han var lite sen med bokföringen. Armin berättar att han har varit på
de flesta styrelsemöten även om han har gått tidigt ibland. Han tycker att
styrelsen sköter sig.

Pooneh Ghaffari berättar att hon mår bra och att hon har var på ett Pubråd
senast i måndags. En uppdatering sedan Extra SM16 är att det blir VPR17

och att klubbmästerierna ska ses på ett tredje extrainsatt Pubråd. Hon be-
rättar att de då ska skriva en kravlista till SSCO18 om krav på årets och
kommande års VPR. Om SSCO inte går med på de krav som ställs kommer
inte klubbmästerierna på KTH19 att delta på nästa års VPR. Pooneh berät-
tar vidare att det snart är dags för ett nytt sammanträde i KF20 och att de
då ska välja ny Kårordförande och Vice Kårordförande. Hon meddelar även
att det är pub imorgon och att det kommer att serveras korv med mos. ”Kom
dit!”, uppmanar Pooneh.

14Vice får vara försiktig med sådana uttalanden om revisorn.
15Kort och koncist gillar vi.
16Sektionsmöte
17Valborgspubrundan
18Stockholms Studentkårers Centralorganisation
19Kungliga Tekniska högskolan
20Kårfullmäktige
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Maja Nuhic berättar att hon mår bra och att det har varit en lugn månad
för MSN21. De har fått sina mejladresser för huvudmasterrepresentanterna
och hon berättar att dessa finns på hemsidan och Instagram. De kommer
snart ha interna möten och länkmöten.

”Livet rullar på.”, berättar Rasmus. Han meddelar att Nebby har varit inne
på service och att han hållit i fordonsutbildning för Andrea. Andrea påpekar
att Rasmus faktiskt glömde bort deras inbokade tid för utbildningen. Rasmus
erkänner att han glömt bort det men att han kom löpande till Tolvan efter
att Andrea ringt honom.

Amanda mår bra och berättar att hon ska lämna över material för Dare to
Care22. Hon tänker att sektionen kan anordna utbildningen tillsammans med
Kemi23 och Elektro24, för att Kemi har en person som har gått utbildningen
medan Elektro inte har någon. Hon har även gjort ett formulär för att gö-
ra campus mer tillgänglighetsanpassat och har kontakt med en förening på
KTH, som jobbar med frågan. Amanda säger att arbetet dock går långsamt.

Pooneh undrar om det är Amanda som håller i Dare to Care-utbildningen
och vilka som ska gå utbildningen. Amanda säger att hon är utbildad i att
hålla utbildningen för andra och att det främst är barpersonal som diskute-
rats ska gå utbildningen. Hon tycker däremot att alla borde gå den, eftersom
även barbesökare bör ha kunskapen. Amanda säger att hon gärna tar emot
åsikter om detta.

Williams säger att det är bra med honom och berättar han har försökt att
starta ett samarbete med Celsius25. Han meddelar även att EMiT Run Club
startar nästa vecka.

Viktor mår bra och berättar att de vann ett derby i handboll igår och slak-
tade motståndet. Vidare meddelar han att det är valpub den 20 februari och
att alla vars post ska väljas på SM förväntas vara där.

Livia Dahl berättar att hon mår bra och att Maja redan sagt allt om studie-
nämnden. Hon berättar att de även har planer på att uppdatera katalogen
under våren.

Isak mår bra och berättar att det var fixarkväll i måndags som gick bra.
Eftersom detta är Isaks första PNS-möte26, undrar han vad Mert brukar
säga. Pooneh frågar vad som gjordes med diskmaskinen tidigare i veckan

21Medteks Studienämnd
22Läs mer om KTH:s arbete med Dare to Care här.
23Kongliga Kemisektionen
24Konglig Elektrosektionen
25Inte den döda, utan det högst levande företaget.
26Så vitt undertecknad vet även den första Elektromedlemmen.
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och Isak berättar att det installerades varmvattentillförsel till diskmaskinen.
Nella nämner det nya bordet som installerats i Tolvan. Pooneh påpekar att
det verkade som att bordet var väldigt klurigt att skruva ihop, vilket Isak
intygar att det var. Elinor frågar om merch och Isak berättar att det är på
gång. Rasmus frågar om det kommer att säljas strumpor. Isak säger att det
inte kommer att säljas nu men att det kanske kan komma att säljas i fram-
tiden.

Max Ekstedt säger att han mår riktigt bra och att han klarade sin ten-
ta i januari. ”Det var längesen.”, meddelar han. De har kommit igång med
mottagningen för de internationella studenter som anlände i januari. Han
berättar att sektionen tog emot 13 masterstudenter.

Max informerar vidare att han ska på möte med THS på måndag och disku-
tera hur THS internationella mottagning var. De som anordnar den är lite
konstiga, säger Max. Han har även valt tre av sektionens medlemmar till
internationella faddrar. Armin frågar om INAs pengar går åt. Max säger att
han har 3000 av 9000 kronor kvar. ”Första gången på länge. Bra jobb”, säger
Armin.

Viktoria säger att hon mår hyfsat bra och att det är ganska mycket som INO
just nu. ”Men det löser sig.”, säger hon. Viktoria berättar vidare att hon var
på sport council igår, som THS anordnar. Hon berättar att det var ganska
kul, men att ELIN27 inte var där. THS meddelade att de ska ta fram en mall
för att dela ut friskvårdsbidraget. Tidigare har summan som olika sektioner
fått varierat mycket. Hon berättar att en sektion fick 5000 kronor förra året,
medan en annan sektion fick 45 000 kronor.

THS har balanserat ut det i år för att sektionerna ska få ungefär lika myc-
ket i friskvårdsbidrag. Hon berättar att sektionen har fått 18 000 kronor i
friskvårdsbidrag i år och att Elektro fått samma summa. De har planerat in
flera event för våren.

Filip berättar att han mår bra och att han egentligen bara har skrivit pro-
tokoll. Han har dock även hjälp Nella med Facebook och Instagram.

Elinor mår bra och berättar att det är CBH-gasque på onsdag. ”Anmäl er!”,
uppmanar hon. Elinor har den senaste tiden planerat detta möte och haft
CNS-möten.

4 Rant session

Den rant session som genomfördes på PNS #3 var ett mycket lyckat koncept.
Mötet inleder ännu en rant session.

27Konglig Elektrosektionens Idrottsnämnd
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Jonas anländer 18:43.

5 Diskussionspunkter

5.1 Efterträdare

Elinor säger att de börjar närma sig SM och att det är viktigt att börja
marknadsföra sin post. Hon tycker även att det är viktigt att man svarar
ärligt på frågor som man får om sin post. Elinor undrar om mötet har tänkt
på hur de marknadsföra ”sig själva”. Nella berättar att hon ska lägga upp
massa bilder på sig själv på styrelsens Instagramkonto.

Pooneh tycker att Rasmus ska söka MULLE MECK igen. Rasmus menar att
han bör få en medalj för sin insats på posten om han sitter ett år till. Det
diskuteras även om Rasmus ska få kläder för MULLE MECK. Fredrik vill
försäkra sig om att Rasmus inte tänker kliva av posten innan han har fixat
flammor på Nebby.28 ”Gud nej!”, säger Rasmus och lugnar Fredrik.

Rasmus ber Nella marknadsföra honom genom att klippa in en bild på ho-
nom i en bild på Rudan. Bilden måste få det att se ut som att han har det
roligt. Nella är tveksam till detta för att hon endast tänkt publicera bilder
på sig själv. Rasmus menar att han bara behöver synas i bakgrunden.

Filip nämner att det på PNS #3 diskuterats att de olika posterna i PNS
skulle få varsin take over av styrelsens Instagramkonto. Nella frågar om nån
i PNS vill göra en take over. Maja säger att det kan vara svårt att matcha
med när man gör något relevant för posten. Filip säger att det kan vara ett
inlägg också, medan Nella föreslår ett schema där alla kan boka in en take
over när det passar. Elinor frågar valberedningen om de ska göra videor för
posterna igen. Det kan vi göra säger Viktor.

28
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Maja säger att hon tror att alla poster i studienämnden kommer att bli
fyllda. ”Jaha!”, säger Fredrik förvånat.

5.2 INA

Max berättar att han vill ha åsikter om vad mötesdeltagarna skulle tycka
om en till post som arbetar med den internationella mottagningen. Han för-
klarar att Elektro har två ansvariga. Max menar att om sektionen vill ha
en bättre internationell mottagning behövs en till post för att understödja
INA. Det är mycket att göra om man har ambitionen att genomföra den
internationella mottagningen väl.

Armin frågar om det är samarbetet med Elektro som brister eller om det är
posten i sig. Max svarar att samarbetet med Elektro fungerar och att de har
gemensamma evenemang men att det blir mycket jobb för INA ändå. Vikto-
ria tror att det kan vara bra med en till post och att det kan få fler att söka.
Maja undrar vad problemet med en ny post skulle kunna vara. Pooneh och
Fredrik tror inte att posten kommer att fyllas på SM, eftersom söktrycket
inte är tillräckligt stort för INA i första taget. Pooneh föreslår att INA kan
välja en Vice INA själv om personen på posten tycker att det behövs.

Fredrik undrar vad Max tänker om att välja en person att understödja ho-
nom själv. Max säger att det är svårt att hitta engagerade faddrar som skulle
vilja göra det och inte bara vill ha sin GPA-bonus. Pooneh föreslår att Ord-
förande Wilma Selander ska utreda om INA får välja en Vice INA som inte
är förtroendevald och att denna kan få GPA-bonus.

Pooneh tycker att det är bättre att INA hittar en Vice INA själv, men att
även det kan bli svårt. Armin tycker att det är bra att Max tar upp frågan på
PNS. Även Andrea tycker att det inte behöver vara en förtroendevald post.

5.3 Misstroendeförklarings innebörd och implementering i
stadgan

Viktor tycker att det behövs en klarhet kring vad som gäller om det skulle
krävas en misstroendeförklaring av en förtroendevald i framtiden. Han tycker
att sektionens stadgar bör hänvisa till det som står i THS stadgar om det
gäller sektionen, för att förtydliga. Mötet diskuterar formuleringen i THS
styrdokument och om det även gäller sektionen. Fredrik menar att det inte
gäller sektionen, medan Filip menar att man skulle kunna tolka att sektio-
nen lyder under skrivelsen. Rasmus förstår Viktors syn på frågan gällande
att det ska vara lätt för en sektionsmedlem att få tag i informationen.

Fredrik tycker att om man ska tolka sektionens stadga är sektionsmötet det
högst beslutande organet och att det inte behövs en skrivelse om misstroen-
deförklaring. Pooneh håller med Fredrik men förstår även vad Viktor menar.
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Hon menar att man måste kunna tolka stadgan som att en medlem kan lyfta
vad de vill på SM. Om sektionsmötet kan välja personer till en post, ska det
även kunna avsätta poster.

Hon tror att en skrivelse av misstroendeförklaring i stadgan kan leda till
en trend av fler och fler skrivelser. Pooneh menar att sektionsmötets tolk-
ningsutrymme och beslutsmässighet kan riskeras om för mycket är reglerat i
stadgan. Fredrik säger att stadgan absolut inte ska innehålla rekommenda-
tioner om vad som ska föreligga en misstroendeförklaring.

Viktor är nöjd med diskussionen och Fredrik säger att det är bra att Viktor
lyfte frågan. Fredrik tycker att det är viktigt att funktionärer vet hur man
misstroendeförklarar en förtroendevald.

Nella undrar hur det hanteras om en icke-förtroendevald medlem i en nämnd
blir kickad från nämnden. Elinor säger att medlemmar behöver följa de po-
licyer som en nämnd har och att brott mot dessa är en grund till att en
medlem får lämna nämnden. Fredrik förklarar att ordförande för nämnden
har rätt att kicka en funktionär från nämnden. Han förklarar vidare att om
funktionären som tvingats lämna nämnden anser att det skett utan grund
kan funktionären ta kontakt med styrelsen. Det kan då komma att ske en
misstroendeförklaring mot ordförande för nämnden.

Rasmus frågar om ordförande för JML-gruppen får använda det den får höra
som ordförande om en förtroendevald som grund till en misstroendeförkla-
ring. Pooneh säger att ordförande för JML-gruppen inte har tystnadsplikt
och att de därför får det. Hon menar däremot att det kan vara etiskt disku-
terbart om ordförande för JML-gruppen ska dela det denne får höra under
ett samtal med utomstående. Fredrik säger att de får det, men att man som
ordförande för JML-gruppen bör tänka till väldigt noga innan denne gör det.
Rasmus tycker snarare att det är mer fel att ordförande för JML-gruppen
inte skulle agera på information som denne fått om en förtroendevald, som
skulle göra denne olämplig för sin post.

Isak lämnar mötet 19:30.

6 Workshop - Inkludering på sektionen

Elinor säger att det ska diskuteras generellt om den situation som diskuterats
på Extra SM #1. Nella säger att hon vill förtydliga att diskussionspunkten
som togs upp på senaste sektionsmötet lyftes av henne som person och inte
av styrelsen.

Rasmus tycker att föreningar som inte tillhör MiT eller Elektro inte har nå-
gon skyldighet gentemot sektionen vid evenemang de anordnar. Fredrik och
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Pooneh håller inte med, och tycker att dessa föreningar bör följa sektionernas
policyer. Rasmus säger att det i nuläget inte finns några krav att de ska göra
det och att det i så fall behöver införas.

Maja säger att alla sektionsmedlemmar på MiT och Elektro i nuläget har
en skyldighet att arbeta för inkludering på sin sektion. Viktor tycker att
styrelserna i så fall har gjort fel i att tillåta ett event i Tolvan, på vilket en
sektionsmedlem exkluderades. Viktor tycker att det är jätteviktigt att dis-
kutera saken för att man ska veta hur man ska göra i framtiden om liknande
händelser sker.

Elinor förklarar att planen med workshopen är att diskutera inom PNS och
att styrelsen sedan kommer att prata om det som har diskuterats med E-
styret. Planen är att diskutera med dem om de vill anordna en gemensam
workshop med sektionernas medlemmarna om inkludering på sektionen.

Pooneh säger att THS har en JML-policy men att utomstående föreningar
inte behöver följa den. Hon förklarar att policyn däremot ska följas vid eve-
nemang i THS lokaler. Fredrik säger att Tolvan ägs av akademiska hus men
att lokalen kan anses vara en THS-lokal, eftersom den endast förvaltas av
MiT och Elektro. Pooneh säger att problemet är löst om man skriver in i
PM för Tolvan att om man anordnar ett evenemang i tolvan ska JML-policyn
följas. Rasmus säger att serveringsansvariga alltid har rätt att porta folk och
att detta tidigare gjorts av PR.

Ester anländer till mötet 19:51.

Filip menar att det inte är någon skillnad på om han skulle anordna ett
evenemang i Tolvan riktat till alla sektionsmedlemmar eller om en utomstå-
ende förening. Den enda skillnaden är att han inte skulle tillåtas anordna
evenemanget själv utan PR. Pooneh menar att det hela beror på om evene-
manget är riktat till alla sektionsmedlemmar eller inte. Amanda menar att
det faktum att det behöver vara 50% sektionsmedlemmar vid alkoholserve-
ring i Tolvan kräver att evenemang är riktade mot sektionsmedlemmar.

Pooneh tycker att argumentet att utomstående föreningar inte behöver föl-
ja policyer är bullshit. Fredrik förklarar att om sektionerna inte vill att ett
evenemang ska hållas i Tolvan kan det stoppas. Det krävs egentligen bara
att källarmästarna eller klubbmästarna nekar bokningen. Pooneh har läst
igenom Elektros JML-policy som är ett tillägg till THS JML-policy. I denna
står det att policyn omfattar all verksamhet som bedrivs i Konglig Elektro-
sektionens lokaler. Detta innebär att även utomstående föreningar behöver
följa denna vid evenemang i Tolvan, menar Pooneh. Mötet tycker att denna
skrivelse är tillräcklig för att påvisa att alla arrangörer behöver följa JML-
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policyn. Pooneh säger att det är rätt roligt att vara en paragrafryttare29.

Mötet diskuterar vidare hur JML-gruppen ska kunna vara inblandade innan
beslut tas om en uteslutning från ett evenemang. Pooneh menar att om en
person bryter mot någon av punkterna i JML-policyn kan denne uteslutas
från ett evenemang. Det diskuteras hur SSO30 skulle kunna vara en part som
får veta den egentliga anledningen till en uteslutning och göra bedömning-
en opartisk. Amanda tycker att det skulle vara svårt för SSO att ta den rollen.

Fredrik säger vidare att det, beroende på om ett evenemang är riktad till
hela sektionen eller bara en del av den, finns olika möjligheter att utesluta
någon. Pooneh tycker att det ska finnas en opartisk person med vid diskus-
sion om uteslutning. Hon menar att SSO eller JML-ordförande ska avgöra
om anledningen är ett brott mot JML-policyn, och i så fall ta det vidare
till styrelsen. Sektionen, och i dessa fall styrelsen, har då rätt att utesluta
personen som brutit mot policyn från evenemanget.

Mötet tycker att det är ett problem att sektionens medlemmar inte litar
på JML-gruppen, som är den nämnd hos sektionen som ska hantera sådana
typer av händelser som diskuterats. Viktor tycker att det är konstigt att
JML-ordförande inte har tystnadsplikt. Maja tycker att sektionen behöver
ta tag i JML-gruppen och får medhåll från flera mötesdeltagare. Viktoria
säger att det tydligt märkts även för ettan att JML inte tas på allvar och
att det är väldigt problematiskt.

Viktor säger att det är sektionen som låter händelser som tidigare diskuterats
ske. Han menar att om sektionen låter det utomstående anordna evenemang
i sektionens lokaler måste sektionen se till att JML-policyn följs. Om det
sedan framkommer att policyn inte följs ska evenemanget stoppas. Fredrik
håller med Viktor om att det är det bästa alternativet att hantera frågan.

Mötet kommer fram till att ett alternativ är att skriva in att JML-policyn
ska följas vid evenemang i Tolvan, och vidare att JML-gruppen ska kopplas
in innan beslut om att utesluta någon från ett evenemang. Mötet menar vi-
dare att det är upp till styrelserna på respektive sektion att agera om policyn
bryts. Mötet tycker att det är viktigt att gå ut till sektionernas medlemmar
och informera om att fel har begåtts. Fredrik tycker att styrelserna hos MiT
och Elektro behöver komma fram till ett gemensamt uttalande.

Maja tycker att det är jätteviktig att framåt diskutera JML-gruppens verk-
samhet på sektionen och menar att det i nuläget inte sker särskilt mycket.
Mötet diskuterar om att det finns en brist på tillit för JML-gruppen och
att arbetet i nämnden brister. Mötet tycker att JML-gruppen bör anordna

29Sägen säger att dessa är de mest fruktade av ryttare.
30Studerandeskyddsombud
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workshops för sektionens medlemmar, som behandlar de problem som finns
på sektionen. Amanda säger att Dare to Care är en form av workshop som
ska anordnas och som är väldigt givande. Flera mötesdeltagare tycker att det
vore givande för alla sektionsmedlemmar att delta på en sådan workshop.

Rasmus håller med om det Viktor nämnt tidigare och föreslår att sektionen
ska ge ordförande för JML-gruppen tystnadsplikt. Pooneh undrar hur det
skulle gå till. Rasmus säger att han tror att sektionen kan inneha tystnads-
plikter, som kan tilldelas ordförande för JML-gruppen.

Viktor tycker inte att filmkvällar ska finnas, men Rasmus håller inte med
Viktor. Rasmus menar att filmkvällar är inkluderande. Andrea tycker att
filmkvällar även fyller ett syfte att JML-gruppen inte bara ska vara en nämnd
som säger åt sektionsmedlemmar. Hon tycker däremot att det viktigaste ar-
betet nämnden har är att hantera problem på sektionen och skriva den årliga
rapporten.

Amanda lämnar mötet 20:43.

Viktor undrar om någon har en bra ide för att öka förtroendet. Jonas före-
slår att det ska finnas ett avtal angående tystnadsplikt som ordförande för
JML-gruppen behöver skriva på, för att man ska lita på dem. Maja menar
att det kan bli svårt om de har tystnadsplikt också, eftersom de ska hantera
mer allmänna fall. Andrea håller med Maja och säger att sektionen har en
SSO med tystnadsplikt som man kan gå till för mer personliga ärenden. Ma-
ja tror att man kan öka förtroendet för JML-gruppen genom att sektionens
medlemmar ser att nämnden börjar jobba mer med exempelvis workshops.
Andrea tycker även att sektionen bör förtydliga att SSO är en del av JML-
gruppen, för att det är otydligt i nuläget.

Viktoria tycker att det är viktigt att marknadsföra att SSO hanterar de
personliga fallen med tystnadsplikt och att ordföranden sköter de allmänna
problemen och fallen. Mötet tycker även att JML-gruppen behöver synas
mer under året och att de ska vara välkända för sektionens medlemmar.

Mötet tycker att JML-gruppen är för stor i nuvarande form med runt 25
medlemmar. Viktor undrar hur många det har varit i JML-gruppen tidigare
år. Fredrik säger att när han började på KTH var det 8 till 9 personer i
gruppen och som planerade nämndens verksamhet utifrån de svar som man
fått in i rapporten. Mötet tycker att JML-gruppens medlemsantal bör mins-
kas mena att storleken inte är ett problem om alla i nämnden har en viktig
uppgift.

Andrea nämner att det finns ett problem med att Elektros och sektions ord-
föranden för JML-gruppen har olika verksamhetsår. Detta gör att sektionen
JML-ordförande inte väljer den grupp som denne ska arbeta med under den

Justeras:

Andreas Larsson

12 Justeras:

Rasmus Neuman



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 5 februari 2025

större delen av sitt verksamhetsår. Viktor tycker att det kan finnas ett syfte
med att inte ha samma mandatperiod i en nämnd som JML-gruppen. Han
menar att det är bra att ärenden som behandlas inte samtidigt lämnas över
till två nya ordföranden. Andrea och Pooneh håller inte med om att det skul-
le vara ett problem.

Mötet tycker att styrelsen ska lyfta det som diskuterats med JML-ordförande
för att se till att nämnden kan förbättra sin verksamhet.

7 Övriga frågor

Max undrar om mötet har några åsikter om bokningar av Tolvan. Han tror
att frågan kommer att dyka upp igen. Mötet tycker inte att frågan är aktuell
just nu.

Viktoria undrar hur transparent styrelsens diskussioner med JML-gruppen
kommer att vara och om det kommer att kommuniceras vad som diskuterats.
Elinor tycker inte att det behöver återkopplas till PNS vad som sägs på mötet.
Fredrik håller inte med och tycker att det vore bra att styrelsen återkopplar
vad som diskuterats till PNS. Han tycker även att det vore bra att ett PNS
#5 hålls i april för att följa upp det som diskuterats på detta möte. Flera
mötesdeltagare håller med Fredrik om detta och önskar att styrelsens möte
med JML-gruppens representanter ska protokollföras.

8 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer att hållas i april.

9 Mötets högtidliga avslutning

Vice Ordförande Elinor Fligman avslutar mötet 21:16.

Vid protokollet Justeras
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